

Date: 24 Jun 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 Dubai, UAE

Subject: Official Completion of Dubai British School Jumeira for the Academic Year 2024/25.

We are delighted to announce the official completion of Dubai British School Jumeira (DBS Jumeira), the latest addition to our portfolio of Dubai British Schools network. This represents a significant milestone in **Taaleem's** strategy of further enriching the educational landscape of the United Arab of Emirates with yet another premium school.

This state-of-the-art facility, located in the vibrant heart of Jumeira along Dubai's iconic water canal, has successfully received its certificate of completion and is primed to welcome students for the new academic year 2024/25.

The school which can accommodate up to 1,900 students and spans a generous area, is designed to foster an optimal learning environment. Equipped with advanced educational technologies and extensive recreational facilities, DBS Jumeira is tailored to enhance both academic and extracurricular experiences for our students. Due to its high demand, DBS Jumeira has already entered a waitlisting phase for enrollment.

As the fourth school of our prestigious DBS network, DBS Jumeira upholds our commitment to providing premium education within the UAE. This strategic expansion reflects Taaleem's dedication to advancing educational excellence and accessibility in the region.

We look forward to the positive impact this new institution will have on our community and the bright futures it will help shape.

Best Regards,
For Taaleem Holdings PJSC

Alan Williamson
Chief Executive Officer



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،
عن تعليم القابضة ش.م.ع.

ألان ويليامسون
المدير التنفيذي

Cc.: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

التاريخ: ٢٤ يونيو ٢٠٢٤

السيد/ حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

ص. ب ٩٧٠٠ دبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: الانتهاء الرسمي من مدرسة دبي البريطانية جميرا للعام الدراسي ٢٥/٢٠٢٤

يسرنا أن نعلن عن الانتهاء الرسمي من مدرسة دبي البريطانية جميرا (دي بي إس جميرا)، أحدث إضافة إلى مدارسنا البريطانية العريقة في دبي. يمثل هذا تقدماً بارزاً في استراتيجية تعليم للمساهمة في تطوير قطاع التعليم في الإمارات العربية المتحدة عبر إضافة مدرسة عالية الجودة جديدة.

تقع هذه المنشأة الفريدة من نوعها في قلب جميرا النابض بالحياة، على قناة دبي المائية الشهيرة، وقد حصلت بنجاح على شهادة الانتهاء وهي جاهزة لاستقبال الطلاب للعام الدراسي الجديد ٢٥/٢٠٢٤.

المدرسة، والتي يمكنها استيعاب ما يصل إلى ١٩٠٠ طالب وتغطي مساحة واسعة، صُممت لتعزيز بيئة تعليمية مثالية. مجهزة بتقنيات تعليمية متقدمة ومرافق ترفيهية واسعة، تم تصميم مدرسة دي بي إس جميرا لتعزيز التجارب الأكاديمية واللامنهجية لطلابنا. مدرسة دي بي إس جميرا تشهد طلباً مرتفعاً بالفعل، وقد دخلت مرحلة الانتظار للتسجيل

كونها الرابعة ضمن مدارسنا البريطانية الفاخرة في دبي، تواصل دي بي إس جميرا التزامنا بتقديم تعليم ممتاز داخل الإمارات العربية المتحدة. هذا التوسع الاستراتيجي يعكس تفاني شركة تعليم القابضة في تعزيز التميز التعليمي والوصول إليه في المنطقة.

نتطلع إلى الأثر الإيجابي الذي ستحدثه هذه المؤسسة الجديدة في مجتمعنا والمستقبل الزاهر الذي ستساعد في تشكيله.